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OUDERRAAD IMMAC 

VERSLAG BIJZONDERE ALGEMENE VERGADERING 

24 Juni 2024 

 

• Aanwezig ouderraad: Geert, Floris, Caroline S, Toon, Marlene, Frederic, Jan, Sofie F, Bruno, Iris, 
Niki, Karen B, Karen D, Guillaume, Caroline, Jan, Sofie VdW 

• Aanwezig school: juf Katrien, meester Robbe 
 
 
 

1. Werkgroepen 

a) Mobiliteit: (Geert en Floris) 

Vanuit de schoolraad kwam de vraag naar een stand van zaken i.v.m. het verkeer en de enquête. 
De feedback is doorgegeven dat het even on hold staat wegens wijziging van het circulatie plan.  
We nemen de enquête terug op in oktober met de start van de donkere periode. 
 
 

b) Ouderparticipatie: (Karen, Sofie F, Karen, Esther) 

We gaan verder aan de slag met de documenten van het buddy systeem.  
Volgend schooljaar wordt dit uitgewerkt. 
 
 

c) Communicatie +ICT: (Toon en Sofie) 

Toon bleef bezig met het onderhoud van de website.  
Samen met Jonathan onderneemt hij de nodige stappen om alles in orde te brengen. 

 

d) Creatieve werkgroep: (Caroline) 

Tekenfund:  
 
We eindigen op een winst van €1441,40. Dus we kunnen toch van een succes spreken.  
De beslissing om deze activiteit om de 3 jaar te doen, lijkt goed te werken. Er werd ook een draaiboek 
opgesteld voor volgende keer. 
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Hieronder nog enkele resultaten van de verkoop: 
 
Allereerst kijken we naar het percentage leerlingen per klas die iets kochten. Daar zien we een stijging in 
deelnemende leerlingen naarmate dat we naar de oudere leerlingen gaan. 
 

 

Dan kijken we naar het aantal producten die gemiddeld werden aangekocht per leerling die zich aanmeldde. 
Hier zijn de resultaten wat grilliger, met een lichte stijging naar de oudere leerlingen toe. 
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Tot slot zijn we ook nog gaan kijken naar het verschil als leerkrachten de klassensite bezochten of niet. Daar merken we 
heel duidelijk dat als de leerkracht mee gaat in het verhaal dat de resultaten hoger liggen op vlak van percentage 
leerlingen die iets aankochten. Volgende keer zullen we dus zeker nog meer inzetten op het sensibiliseren van de 
leerkrachten. 

Leerkrachten bezochten de klassensite (53%) 

gemiddeld aantal lln die iets kochten 62% 
gemiddeld aantal aangekochte producten indien ll aangemeld 2,9 
aandeel verkoop 61% 

 

Leerkrachten bezochten de klassensite niet (47%) 

gemiddeld aantal lln die iets kochten 47% 
gemiddeld aantal aangekochte producten indien ll aangemeld 2,9 
aandeel verkoop 39% 

 
 
Jaarboek: 
 
Dit schooljaar konden we alweer rekenen op een heel vlotte samenwerking met de juffen van het 6de leerjaar. 
De kinderen hebben er een heel mooi jaarboek van gemaakt. Op naar een volgende editie! 
 
 
 

2. Geplande activiteiten volgend schooljaar 

Spaghetti slag (19/10/2024) 
Wafeltjes (datum n.t.b.) 
Immac run + EHBO (datum n.t.b.) 
Schoolfeest (datum n.t.b.) 
 
Tekenfund  2027 
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3. Varia 

Trooper:  

Dit schooljaar was er weinig activiteit. Dit moet volgend jaar weer actief gepromoot worden. 
We plaatsen ook een link op de website die rechtstreeks naar de juiste trooper gaat. 

 

Facturen: 

De factuur van het fruit is in orde.  
De factuur van de EHBO is nog niet ontvangen.  

 

Schoolraad:  

De schoolraad wil graag gemeenschappelijke infoavonden organiseren, bijvoorbeeld rond cyberpesten, opvoeden 
vandaag, sociale media voor kinderen, …  
Zolang het betaalbaar blijft, lijkt ons dat een goed idee. Dus we willen graag offertes ontvangen. 
Bij de andere scholen was er veel interesse voor ons EHBO concept voor kinderen 

Ook bij de schoolraad verandert het voorzitterschap: wie interesse heeft laat dit aan Toon weten.  

TO DO Toon: verslag schoolraad publiceren. 

 

Immac run + EHBO: 

We draaiden dit schooljaar ongeveer break even (met een kleine winst). De organisatie zat goed in elkaar. 

En tip die we meekregen was om eventueel ook een wandeling van 3km voorzien. 

Tip voor volgend schooljaar: 

• Veel reclame maken 
• Opletten met timing van verdelen van folders 
• Optie voorzien om eventueel de dag zelf nog in te schrijven 

Ook de EHBO ging goed, al waren dit jaar minder inschrijvingen dan vorig jaar. We wachten af of er volgend jaar nog 
steeds voldoende interesse is voor de EHBO, want er komt in de poule van mogelijkheden telkens maar 1 leerjaar van 
ongeveer 50 lln bij. 

 

Overnachting 4de leerjaar: 

De voorbereidingen zijn helemaal in orde. De bbq is voorzien. De man van juf Birgit komt helpen.  Het vlees halen 
gebeurt de dag zelf. 
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Schoolfeest: 

Het nieuwe concept werd positief ervaren. Het was hard werken op sommige momenten, maar een fijne dag. 

Als opmerkingen kregen wij mee: 

• Prijs van de activiteiten en drank werden aanzien als hoog.  
• Activiteitenkaart was niet voorzien om alle activiteiten te doen (zoals vorige jaren) 
• Algemeen waren wat onduidelijkheden rond de activiteitenkaart 

 

Spaghettislag:  

De spaghettislag is in volle voorbereiding.  

We laten het op school doorgaan en zullen dus nadenken hoe  we dit praktisch zullen organiseren in de refter.  
Sommige materialen zullen gehuurd moeten worden.  
De brouwer en catering zijn op de hoogte.  
De school heeft boxen voor muziek. 
De uitklaptafels en staantafels zouden we bij de VIA kunnen halen. 

 

Door het navragen van de beschikbaarheid van de tafels kwamen we te weten dat “De stock” van de VIA weg gaat. Dus 
veel materiaal moet verdeeld worden onder de scholen. Robbe/nieuwe directie volgt dit verder op. 

 

Afscheid Robbe: 

De ouderraad wenst Robbe een mooie toekomst toe in zijn nieuwe carrière pad. Veel succes! 

 

Nieuw bestuur: 

Toon Reynders - voorzitter 

Floris Hombroux - penningmeester 

Caroline Snijders - secretaris 

Sofie Lenseclaes - materiaal 

 

We bedanken Geert, Frederic, Marlène en Jan voor hun inzet! 
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Eerstvolgende activiteiten / vergadering: 

28/08/2024: infoavond kleuterklassen 
29/08/2024: opendeurdag 
02/09/2024: koffiemoment 
16/09/2024: vergadering (voor iedereen) 

 

Geniet allemaal van een fijne vakantieperiode! 
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